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Pkt. Tekst Ansv. Frist 

 
19/25 Gjennomgang og godkjennelse av referat fra siste møte 

 
Gjennomgang av referat fra sist møte.  
  
Vedtak: vedtatt uten endringer 
 

 
INFO 

 

19/26 Innkommet post 
 

- NKK Oslo/Akershus: innkallingen til ordinært årsmøte kom 
samme dag som årsmøtet skulle avholdes. Årsmeldingen 
arkiveres.  

- Diverse kommunikasjon via e-post med Webhuset 
vedrørende domener og fakturaer. Saken endelig løst.  

- E-post fra grunneier ved hytta vedrørende nyplanting.  
- Mottatt godkjenninger fra NKK på alle tester/prøver vi har 

arrangert den siste tiden. 
- Forespørsel om bruk av mulig område for trening av gruppe 

C og innetrening (vinter) med tilhørende svar. 
- Ordrebekreftelse fra Flaggfabrikken (sløyfer og annet til 

utst/LP).   
 
Vedtak: tatt til etterretning 
 

 
 
INFO 

 

Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo   

  

Møtedato Tid: Sted:  

15.05.19 18:30 Hytta i Nittedal  

Forkortelse Deltakere   Til 
stede 

Sendes 

LUK Lise Ulleberg Kirkemo X  
RJ Raymond Johansen X  
SAK Stig A. Kristiansen X  
KH Kirsten Haugunn X  
MS Morten Smestad X  
JN Jeanine Neegaard X  
LD Line Dammen X  
      
Referent: Stig A. Kristiansen     
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19/27 Oppfølging av tidligere saker 
 

- Facebook: ny side for avdelingen under etablering. Ikke 
publisert enda. Vi publiserer siden og annonserer dette på 
gruppen til avd. Oslo. Gruppen stenges for innlegg, 
eventuelt stenges helt ned i løpet av høsten.  

- Æresbevisninger: vi jobber videre med dette.  
- Veimøte i Nittedal: sent en forespørsel om når dette skal 

være (OVF). Ikke hørt noe enda. Purrer neste uke. 
- Sponsorer: sent henvendelse til ulike. Ikke hørt noe fra en 

sponsor, en ønsker å vite antallet påmeldinger. En har ikke 
anledning denne gangen.  

- Domene: vi tar i bruk nye e-post adresser knyttet til 
domenet.  

Vedtak: som redegjort ovenfor 

 
 
 
INFO 
 
 
 
 
SAK 
 
 
 
 
RJ 

 

19/28 Aktiviteter 
- LP-stevne og utstilling/skue 1-2. juni 

Noe beskjeden påmelding p.t. Vi har promotert disse 
aktivitetene nylig via ulike sosiale medier, og forventer 
større påmelding når det nærmer seg påmeldingsfristen.  
 
Katalog må lages. Vi sjekker med andre avdelinger hvordan 
de genererer sine kataloger, alternativt de som gjorde dette 
i fjor. Trykking gjøres som i fjor. Bruk av kritikkskjemaer må 
sjekkes da noe av dette er digitalisert.   

 
Kiosk og annet salg (begge dager): vi kjøper inn det som er 
nødvendig basert på antallet påmeldte, og delegerer 
oppgaver til nødvendige hjelpere.  
 
Rigging: vi setter opp telt og annet utstyr lørdag morgen. 
Utstyret kjøres opp til skolen fredag ettermiddag.  
 
Mat til dommere og medhjelpere: vi skaffer annen mat til 
disse.  
 

 
 
 
ALLE 
 
 
SAK/RK/KH 
 
 
 
KH 
 
 
 
RJ/LD/SAK 
JN/LK/MS 
 
KH 
LK 
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Premier/premiebord: Lise tar hånd om dette.  
Henting og sosialt dommer: Stig henter på Gardermoen. Vi 
avtaler nærmere rundt det sosiale.  
 
Utstyr og annet gås gjennom 30.mai på hytta @ 12:00. Vi 
avtaler fordeling av andre oppgaver nærmere utst./LP-
stevnet.  
 

- FA 15-16.juni:  
Vi har foreløpig god oversikt over dette arrangementet. Vi 
avtaler videre nærmere testen ut fra antallet påmeldte 
hunder.  
 

- Dommer utstilling 2020 
Vi hører med NN.   

 
Vedtak: Som redegjort ovenfor 

SAK/LK 
 
 
 
ALLE 
 
 
 
 
ALLE 
 
 
 
LK 

19/23 Dugnader 
 
Svartskog: Banen ble gjort klar til første helgen i mai (MH). Vi tar 
en ny dugnad i forkant av FA 10 juni @ 12:00. 
 
Nittedal: vi må avtale en dag etter at vi har avviklet LP/utst. Legges 
ut på FB når datoen er satt/nærmer seg.  
 
 
Vedtak: vi annonserer dugnadene på FB slik at flere kan delta 

 
 
RJ/MS 
 
 
ALLE 
 
 
ALLE 

 

19/24 Eventuelt: 
 

I. Treninger 
Behov for at treningene struktureres bedre enn hva 
tilfellet har vært i det siste. MS tar ansvar for 
aktivisering av de som møter opp mens vi har kurs. Vi 
tar tak i dette etter at apporteringskurset er ferdig.  

 
II. Branntilsyn 

Vi har fått varsel om at vi får tilsyn snart. Vi 
gjennomfører tilsynet og ser hvilket resultat dette gir. 
  

 
 
 
ALLE 
 
 
 
LK 
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III. Tilbud om kjøp av utstyr 

Har fått tilbud om å kjøpe utstyr av Kolbotn 
hundeklubb. Diverse bord, benker, og annet 
hundeutstyr. VI sier i utgangspunktet ja, men tar ikke 
utstyret dersom det ikke svarer til forventningene. 
Plasseres på Svartskog og evt. på Bredtvet.  
 

IV. Økonomi 
Kort redegjørelse om dette. Vi er i rute, og tar en mer 
grundig gjennomgang neste møte.  
 

 
Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte 
sakene.  
 

 
 
LD/LK 
 
 
 
 
KH 

 
 
Neste møte:  12.juni @ 18:30  Sted: Ryggevannsveien 94, Nittedal 
 
 
 
Dato:      
 
 
 
 
 
Lise Ulleberg Kirkemo   Raymond Johansen  Stig A. Kristiansen  
 
 
 
Kirsten Haugunn   Morten Smestad  


